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REFERAT FRA MØTE/WORKSHOP I PROSJEKTGRUPPEN  

Møtested: på teams 

Tid: Onsdag 9.november 17.00-18.40  

 

Prosjektgruppen Forfall  Referent 

Ringerike Jan Hatten Administrasjonen   

Jevnaker Kjetil Bredesen Folkevalgt   

Hole Agnete Linde Administrasjonen   

Modum Helle Skuterud Administrasjonen   

Krødsherad Helge Lund Pensjonert oberst   

NIVO Raymond Sundby Leder X  

NIVO Terje Andreas Vik  Nestleder (stiller for 
Raymon) 

  

NIVO Lidia Myhre Medlem   

IPR Inger Kammerud/ Erik 
Larsen 

Regionrådskoordinator  X 

 

Sak 31/22  Velkommen v/ Inger Kammerud, regionrådskoordinator 

  

Sak 32/22 Referat fra prosjektgruppemøtet 25. oktober 

 Ingen kommentarer. 

 

Sak 33/22 Veteranplanen (arbeidsdokumentet) 

 Overordnet: 

 Oppbygging av dokumentet  

Forslag om å flytte prosjektgruppen til vedlegg eller bakerst. 

 Oppsettet 

Inger opplyste at grafisk bistand vil bli benyttet til å friske opp dokumentet.  

 Relevante temaer 

Det er bred enighet om temaene. Veterankontakter og eget, egnet regionalt 

møtested/lokale blir sterkt understreket som en forutsetning for arbeidet, 

særlig med veteraner som sliter med helsa. Viktig å kunne møte i trygge 

omgivelser og uten forstyrrelser fra andre.  

 Tiltakene flere/færre – er de godt nok beskrevet  

Egen kolonne med stikkord for tiltak ble foreslått og er tatt inn i nytt utkast 

(11.11) 

 Vedlegg (instruks for veterankontakt, retningslinjer for markeringer) 

Helle kommer med et skriftlig innspill om veterankontaktenes arbeid. Denne 

bygges opp som en anbefaling og med prioritering av arbeidsoppgaver. Dette 

vil bidra til realisme og fokus.  

  

 Gjennomgang av kommentarene fra NIVO 

 De fleste innspillene ble gjennomgått, diskutert og fulgt opp. Revidert utkast 

kommer.  

 


